
Referat bestyrelsesmøde torsdag den 7. januar 2016 
 

1. Fælleshus. Økonomi samt status: hvor meget mangler. 
Der mangler ganske lidt indendørs, vi satser på at John og Per tager én dag i februar. 
Det udendørs venter på bedre vejr. 
 

2. Generalforsamling: Lokalet er booket og Beth aftaler nærmere når vi kommer tættere på. 
Hanne uddeler indkaldelsen senest 6 uger før (30.januar). 
Hvem genopstiller: på valg er Michael og Beth, som begge genopstiller. Hanne er på valg og 
genopstiller ikke. 
 

3. Sekretærfunktion. Forslag om sekretærhjælp til arkivering og aflastning af formand samt 
medadministrator af google drev  – punktet udsat 
 

4. Afbrænding af papcontainere nytårsaften, er anmeldt til forsikringen.  
Beth har snakket med affaldsservice, som leverer 3 nye containere, de koster os 1.600 kr./stk. - 
som vi også skal have anmeldt til forsikringen. 
Vi kunne godt overveje at flytte containerne hen så de ikke står op af skraldeskuret. 
 

5. Evt.  
Michael fra lokaludvalget: håber snart at kunne overtage fast plads i udvalget. Kommende sag 
er nedrivningen af Bystævneparken og etablering af noget nyt - en sag, der godt kunne 
interessere os. 
Ang rengøring af fælleshuset - fælleshusgruppen vil godt have hold i hvordan huset fungerer og 
har ønske om at også økonomien for huset hviler i sig selv. Kan selvfølgelig engagere folk til 
rengøring og holdningen blandt flere af os er, at om nødvendigt kan foreningen også stå for 
betaling af rengøringen. 
Skal vi have en vicevært ?    - hvis ja, skal vi have en job-beskrivelse.    
Beth og Elsebeth har overtaget skraldeskuret - stort tak. 

  


